
Verslag info avond 13 juni 2024 

 

In de Hoornbloem is het Ruimtelijk Kader gespresenteerd aan de hand van 4 panelen 
met de inhoud van het boekje “Ruimtelijk Kader” dd 13 juni 2024. 

Ongeveer 25 mensen uit de directe omgeving en 20 mensen vanuit de rest van dorp 
hebben de avond bezocht. 

Reacties kwamen in een heel positieve sfeer: Prettig dat we worden meegenomen in de 
ontwikkeling, dat er open gecommuniceerd wordt. 

Voor aanwezigen van de eerste avond was het duidelijk dat het gepresenteerde model 
geïnspireerd is door de gemaakte opmerkingen van de vorige keer. 

Mooi dat het niet te hoog wordt, binnen de contour van de sporthal is een redelijk 
uitgangspunt, hoogte aan het plein is te overzien, zeker als het geen wand wordt, dan 
komt er op de zomer avond nog wat zon. 

Veel teleurstelling dat er geen zelfstandige seniorenwoningen worden gebouwd in het 
dorp. Men is in het algemeen blij dat er ruimte komt voor ouderen die zorg nodig hebben, 
dit is er ook een goede  plek voor. 

Maar: Daarnaast komt er een duidelijke oproep aan gemeente en corporatie om aanbod 
van gelijkvloerse woningen in het dorp te organiseren. Er zijn meer dan 5 mensen 
aanwezig die graag binnen het dorp zouden willen verhuizen, ook met de gedachte dat ze 
dan een gezinswoning vrijmaken voor een jong gezin.  

 


